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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. augusztus hó 18. napján 
17.00 órai kezdettel tartott testületi üléséről. 

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Perge József alpolgármester
Czinege Béla képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Harsányi Gábor képviselő
Mátrai István képviselő
Oláh Sándor képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Székely László iskolaigazgató
Jánváriné Ponyokai Gabriella Budapest Bank karcagi fiókjának vezetője
10 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes számban megjelent, a 8 főből 7 fő van jelen, hiányzik Buczkó Zoltánné, aki 
előzetesen jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. 
Az ülést megnyitja. 
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Harsányi  Gábor  és  Dr.  Kenyeres  Imre  képviselőket 
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
 
228/2010.(VIII.18.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi 
Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 26/2006.(XII.12.) Önkorm. 
rendelet 11. § (3) bekezdése alapján, a jegyzőkönyv-hitelesítésére Harsányi Gábor és Dr. 
Kenyeres Imre képviselőket választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Harsányi Gábor képviselő
2)
2)   Dr. Kenyeres Imre képviselő
3)   Dr. Hajdu Lajos polgármester 
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A napirendi javaslat kiküldésre került. Négy napirendi pontot javasol 
felvételre még. 
1. Telekvásárlás iránti kérelem.
2. Tőkés Sándor díj odaítélése.
3. Ajánlat trianoni emlékmű közterületre állításáról.
4. Nyugdíjas találkozóra tombolatárgy felajánlása.
Mind a négy javaslat zárt ülést igényel.
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Módosító javaslata még, hogy a 4. és az 5. napirendi pont az 1. és 2. pontként kerüljön megtárgyalásra,  
mivel a Budapest Bank karcagi fiókvezetője jelen van az ülésen.
Van-e még valakinek módosító indítványa?

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Nem látja a napirendi pontok között a fürdőberuházást.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A két ülés között történt események beszámolójában erről is be fog 
számolni.
Van-e még valakinek módosító indítványa?
További módosító indítvány nem érkezett.
Egyenként szavazásra bocsátja a módosító napirendi javaslatokat.
15. Napirendi pont: Telekvásárlás iránti kérelem. Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
16. Napirendi pont: Tőkés Sándor díj odaítélése. Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
17. Napirendi pont: Ajánlat trianoni emlékmű közterületre állításáról. Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos 
polgármester.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
18.  Napirendi  pont:  Nyugdíjas  találkozóra tombolatárgy felajánlása.  Előterjesztő:  Dr.  Hajdu Lajos  
polgármester.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
Szavazásra bocsátja a 4-5. napirendi pont 1-2 napirendi pontként történő megtárgyalását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosított napirendi javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

229/2010.(VIII.18.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend 
megtárgyalását fogadta el:

1. Beszámoló az önkormányzat pénzügyi helyzetéről.
Előadó: Jánváriné Ponyokai Gabriella, a számlavezető bank képviselője

2. Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.
Előadó: Gál József ügyvezető

3. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
4. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
5. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
6. Előterjesztés a 2010/2011. tanév beiskolázási támogatására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
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7.  Előterjesztés  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Ösztöndíjrendszerhez  való 
csatlakozásról.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
8. Előterjesztés „iskolatej” programhoz való csatlakozásról a 2010/2011. tanévben.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
9. Beszámoló a helyi adók beszedésnek ellenőrzéséről.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
10. Előterjesztés a Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztására.

Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
11.  Előterjesztés  szociális,  és  önkormányzati  bérlakás  pályázati  kiírására 
beérkezett pályázatok elbírálására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
12.  Beszámoló  a  Berekfürdő  Község  Települési  és  Idegenforgalmi  Fejlesztési 
Alapítvány ügyészségi ellenőrzéséről.

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13. Előterjesztés termálvíz iránti kérelemre.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
14. Előterjesztés módosított látványterv tárgyában.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
15. Telekvásárlás iránti kérelem. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
16. Tőkés Sándor díj odaítélése. 

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
17. Ajánlat trianoni emlékmű közterületre állításáról.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
18. Nyugdíjas találkozóra tombolatárgy felajánlása.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1. Napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat pénzügyi helyzetéről.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Az  önkormányzat  pénzügyi  helyzete  változatlanul  súlyos,  több 
tízmillió forintos mínusza van. Ma -51 millió Ft volt az önkormányzat számlaegyenlege. Régen volt  
ilyen  kevés  az  önkormányzat  adóssága,  úgy,  hogy  a  Berek-Víz  Kft.  pénzügyi  eredménye  nem 
rosszabb,  sőt  jobb,  mint  tavaly  volt.  Pénzügyileg  bizonyos  fokú  stabilitást  sikerült  az 
önkormányzatnak  elérnie.  Megkéri  a  Budapest  Bank  fiókvezetőjét,  hogy  mondja  el  a  bank 
álláspontját.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: Köszönti a jelenlévőket. Az önkormányzat gazdálkodását a bank a 
2009. évhez viszonyítva jó közepes minőségűnek ítéli, 1-10 skálán 6-os minősítést kapott. Néhány 
fontos  dolgot  kellene  tenni  annak  érdekében,  hogy  ezen  a  minősítésen  javítani  tudjanak  az 
elkövetkezendő időszakban.
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Először a 2009. évet értékeli. A 2009. évi működési bevételeknél voltak bevétel elmaradások. 97,6 % 
teljesítés nem mondható rossznak. Az elmaradás nem lényeges. A támogatási kölcsönök visszatérülése 
szembetűnő. A kiadásoknál a teljesülés a módosított előirányzathoz képest 94 %-os volt.
A bevételek és kiadások egyenlege 1.614.000 Ft volt. Pozitív előrelépés volt az előző évhez képest.
A rövid lejáratú kötelezettségvállalás még mindig 33 %. Ez közel azonos volt a 2008. évhez képest.  
Ezen nem tudott az önkormányzat 2009-ben változtatni. A hitel elvileg működést finanszíroz, de mivel  
minden évben ugyanaz a hitelösszeg, már éven túlivá válik. Át kell strukturálni az éven belüli hitelek 
egy részét éven túli hitelekké. Ebben a testületnek kellene állást foglalnia.
A gazdálkodás jellemzői  2009-ben:  Csökkentek a bevételek,  nőtt  az elmaradás.  Felhalmozási  célú 
kiadásokat finanszíroznak a működési bevételek.
2010. évi költségvetés. Két kritikus pont van, a működési bevételek és a telekértékesítési bevételek.
A 2009. tényhez képest 30 %-kal magasabbra tervezték az előirányzatokat. Sajnos a szezonalitástól  
nem tudják magukat függetleníteni. A telekárakat próbálta az önkormányzat csökkenteni, azért, hogy 
növekedjenek az eladott telkek száma. A működési kiadások az előző évi szinten alakultak, mégis úgy 
gondolja  a  bank,  hogy  a  finanszírozási  kiadások  teljesítése  akkor  lehetséges,  ha  a  bevételek 
időarányosan alakulnak. A bevételek teljesülése május 30-án 39 %, a kiadások teljesülése pedig 36,5 
%.
A  bank  álláspontja,  hogy  pénzügyileg  a  cégcsoport  még  mindig  nincs  olyan  erős,  hogy  egy 
egymilliárdos fürdőberuházást elbírjon.
Magyarországon a fürdőberuházást a kistelepülések kitörési pontnak veszik. Ezt a bank támogatja is,  
de  sajnos,  amikor  pályáztak,  utána  egy  gazdasági  válság  történt,  ami  meggátolja  ezeknek  a 
projekteknek a megvalósulását.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Megköszöni a tájékoztatást.

Gál József ügyvezető igazgató: A Berek-Víz Kft.  beszámolójából  látszik, hogy hiteleiket sikerült 
törleszteni.  Tagi  kölcsön  tartozásukat  maradéktalanul  teljesítették.  Bevételeik  a  tavalyi  szinten 
alakulnak. A fürdőbevétel kevesebb, a tavalyi évhez képest, viszont a kempingbevétel több.

Czinege Béla képviselő: Megnyerte a Berek-Víz Kft.  a fürdőberuházás pályázatát.  Ezt nem lenne 
szabad elveszni. Milyen megoldást lát a bank?

Jánváriné Ponyokai Gabriella: A településnek az lenne a legjobb megoldás, ha külső tőke bevonása 
lenne,  banki  kölcsön  nélkül.  Az  önkormányzat  milyen  lépéseket  tett  annak  érdekében,  hogy  a 
beruházást meg tudja valósítani?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Próbálnak időt nyerni. Folyamatosan keresnek befektetőket. Nem 
tudja, hogy lesz-e lehetőség arra, hogy a pályázatot átkonvertálják magasabb támogatottságúba.

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő: Augusztus  8-án  kellett  volna  aláírni  a  támogatási  szerződést.  A 
pénzügyi  fedezetet  be  kellett  volna  mutatni  addig,  de  az  nem történt  meg,  méltányossági  alapon 
halasztást kértek. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az EARFÜ a halasztott hatályú kérelmet elutasította. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ez alapján mondhatják azt, hogy a pályázat valószínűleg elveszett.  
Nincs miben reménykedni. Mi a garancia, hogy az NFÜ nem fogja a kérelmet elutasítani? Főleg ilyen 
banki véleménnyel, mint amilyet most a Budapest Bank is adott.

Czinege Béla képviselő: Ezt a megnyert 488 millió Ft-ot nem szabad veszni hagyni, ezért minden 
lehetőséget ki kell használni. Más kérdés, hogy az önkormányzat, illetve a Berek-Víz Kft. hogy tud  
megfelelni.
Javasolja, hogy minden vendégfogadó szálljon be 20-25.000 Ft-tal, és akkor az önerő 10-15 %-a már 
meglenne.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester: Pont ugyanaz a helyzet, mint tavasszal. Be kell mutatni az önerőt. A 
közbeszerzés  alapján  kapott  banki  ajánlat  veszélyes  volt  a  település  számára.  Két-három  céggel  
tárgyalt.

Bódi Zoltán: Nagyon nagy hangsúlyt  fektetnek a fürdőre, és a körülöttük lévő lehetőségekbe nem 
kapaszkodnak bele. A Budapest Banknak nem csak Berekfürdőt kellene látni, hanem az egész térséget  
is, hiszen pl. a repülőtér a közeljövőben el fog kelni. 
Azonban  fejlesztik  a  kisújszállási  fürdőt,  a  karcagi  fürdőt.  Ha  nem  fejleszt  Berekfürdő,  akkor 
lemaradnak. A turizmust fejleszteni kell. Ha a helyzet nem változik, akkor a vállalkozók a bérleti díjat 
nem fogják tudni befizetni, sem az adókat. 
Az emberek nem bíznak a testületben, a vezetésben. Nagyon nagy változásnak kell itt lennie ahhoz,  
hogy a Budapest Bank és az emberek bizalommal forduljanak az önkormányzat felé. Foglalkoztatni 
kell a vendégeket, hogy élményekkel gazdagon menjenek haza.
A honlap siralmas, el van hanyagolva. A szálláshelyek nincsenek rendesen rajta. 
Vagy  gyökeresen  változtatnak  Berekfürdő  helyzetén,  jövőjén,  vagy  ha  nem,  akkor  nem  tudnak 
érdemben tárgyalni a bankokkal, a befektetőkkel. 

Töreki  István: Apróságok  bosszantják  a  vendégeket.  Júniusban  volt  a  hűvös,  esős  idő,  és  a 
vízhőmérséklet mégsem volt melegebb. Vagy amikor tele van a fürdő, akkor vágják a füvet. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  hitelek  működési  célúak,  és  nyilván  jóval  magasabb 
kamatozásúak, mint más hitelek. Felmerült a bank részéről, hogy ezeket a hiteleket konvertálják át  
éven túlira, viszont annak nem ismerik a kamatozását. Másrészt a működési hitelt meg kell próbálni  
nullára csökkenteni.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: A működési hitelkeretet meg kell tartani, mivel veszélybe kerülhet 
másként az önkormányzat működése.

Czinege  Béla  képviselő: Még  egyszer  ilyen  kiszolgáltatott  helyzetbe  nem  szabad  kerülnie  az 
önkormányzatnak.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: Természetes igény az, hogy fejlődjön a település, de látni kell, hogy 
abban a helyzetben  még nincs a cégcsoport,  hogy ez megtörténjen.  Évek kellenek ahhoz,  hogy a  
pénzügyi helyzetet rendbe tegyék, és előre tudjanak lépni. Ezért kellene a beruházás költségvetését 
átértékelni.  A cégcsoport  költségvetése  és  a  beruházás  költségvetése  azonos,  és  mellette  még  van 
többféle hitel.  A teherbíró képességet  fel kell  tudni mérni.  Ez a konzervatív mentalitás,  amit  ez a  
testület hordoz, szimpatikus a banknak.

Töreki István: Más települések felmerik vállalni a kölcsönt, és fejlesztenek. Elmennek Berekfürdő 
mellett.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: Cserkeszőlőn például a jólmenő cégek szálltak be a beruházásba. Itt 
Berekfürdőn ezen a módon a beruházás nem valósítható meg.

Bódi Zoltán: 1992. óta nem mertek lépni. Itt a fürdő az „aranytojást tojó tyúk”.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: Ha úgy gondolja a testület, akkor a banknak írni kell egy kérelmet,  
hogy a hitel egy részét konvertálják át éven túli hitellé.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Várhatóan alacsonyabb lesz az éven túli hitel kamata, csak nem egy 
év alatt kell visszafizetni, hanem esetleg 5 év alatt.
Azt  tudni  kell,  hogy  40  millió  Ft-tal  kevesebb  állami  támogatást  kapott  ebben  az  évben  az  
önkormányzat.
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Bódi  Zoltán: A  költségvetés  elég  fényesen  lett  megítélve.  Nem  hiszi,  hogy  a  bank,  őt,  mint  
vállalkozót ugyanolyan szinten támogatná, mint egy cserkeszőlői vállalkozót. Mint vállalkozót, őt is  
ugyanúgy húzza az önkormányzat. Biztos lábakon kellene már állni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Most ezen dolgoznak.

Töreki István: Kétségkívül tudják most fizetni a hiteleket, de ha más fürdők elviszik a vendégeket, 
akkor nem lesz miből fizetni a hitelt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Meggyőződése, hogy aki ezt a vizet és ezt a környezetet szereti, azt a  
vendéget nem tudják innen elvinni.
Megköszöni a Budapest Bank képviselőjének, hogy eljött az ülésre.

Jánváriné Ponyokai Gabriella: Köszöni a kérdéseket és az aktív részvételt.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  következő  testület  figyelmébe  lehet  ajánlani  a  hitelek 
átkonvertálását.

2. Napirendi pont: Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  beszámoló  kiküldésre  került.  (A  beszámoló  a  jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.) Az első napirendi pont tárgyalásakor már tárgyaltak a Berek-Víz Kft. pénzügyi 
helyzetéről. Van-e valakinek további kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem érkezett.

3. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek interpellációja, 
kérdése?
Kérdés, észrevétel nem érkezett.
Megkérdezi a lakosokat, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Töreki István: Azt mondják, az esővíz jelentősen befolyásolja a szennyvíztelep befogadóképességét.  
A nyaralók 85%-a az esővizet a csatornába vezeti. Ennek utána kellene járni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Már elindult a Kft. ebben az ügyben. Meg kell várni, hogy a rendszer 
egy kicsit leürüljön. Kéri a vizeseket, hogy ahol látható a csatornába való bekötés, azt jelezzék az  
építési hatóságnak.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az OTÉK mondja  ki  azt,  hogy épületen belül  az esővíz és a 
szennyvízvezetéket egyesíteni nem szabad. Az építési hatóság bírságolhat. 

Töreki István: Volt olyan időszak, amikor kevés volt a szennyvíz. Akkor megkérték az embereket,  
hogy kössék be az esővizet.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem volt ilyen.
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: 1993-ban  volt  olyan  eset,  amikor  annyira  minimális  volt  a 
szennyvíztermelés, hogy nem indult be az átemelő, és félő volt, hogy lefagy a rendszer. Ebben az egy 
esetben kérték az üveggyár segítségét.

Töreki István: A szállodák hová engedik a szennyvizet és az esővizet?

Gál József ügyvezető igazgató: Az esővizet a csapadékvíz elvezető rendszerbe vezetik, ami a tóba 
folyik.

Töreki István: Az üdülőben az utóbbi hetekben többször volt probléma a szennyvízzel.

Gál  József  ügyvezető  igazgató: Extrém  időjárási  helyzet  is  volt,  illetve  több  rákötés  is  volt  a 
szennyvízre.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Tudják, hogy több üdülőtulajdonos rákötött a rendszerre. Régebben, 
amíg nem volt ennyi rákötés a szennyvízre, addig nem volt probléma. Most viszont ez már gondot 
okoz, ezért a szükséges lépéseket meg kell tenni.

Bódi  Zoltán: Sok  szállásadó  visszaadta  az  engedélyét,  ami  nagyon  sajnálatos  dolog.  A  többi  
szállásadó pedig nem tud megélni, mivel ezek az emberek feketén fogadják a vendégeket. 
Nagyon  sok panasz van arra,  hogy a főutca járdái  nagyon piszkosak,  szemetesek.  A buszmegálló  
folyamatosan szemetes. Az esőzés során megáll a víz, nem gondoskodnak a vízelvezetésről.
A költségvetést  próbálják  fényezni.  A GES társaság  naponta  130 emberrel  nagyon  megnövelte  a  
bevételt, ami jövőre hiányozni fog.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A GES itt tartózkodásából nincs bevétele az önkormányzatnak.

Bódi Zoltán: Kaptak egy levelet, hogy idefizetik az iparűzési adót.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az önkormányzatnak még nem fizettek, az a bevétel majd jövőre fog 
jelentkezni. A bevétel a szállásadóknál jelentkezik.

Bódi Zoltán: Jövőre ez a bevétel sem lesz, még többen mennek tönkre. Arra kellene törekedni, hogy 
minél több vendég legyen, hogy az üres helyeket kitöltsék. 
Miért pont a szezon közepén kellett a járdát felbontani? Az esős időben a sárban kellett a vendégeknek  
járniuk.
Április 1-jére volt ígéret téve, hogy a honlapot rendbe teszik. Nem tudja, hogy hová rakták a pályázati 
pénzt, amit arra nyertek.
Az első fekvőrendőr jogtalanul van elhelyezve, arról volt szó, hogy azt felszedik, de nem történt meg.
A szezon hosszabbítására tettek-e lépéseket? Több vendéglátó egység tervezgeti,  hogy szeptember 
végén bezár. Ilyen a Banyi Halászcsárda is. Nem lesz egy vendéglátóegység sem nyitva a télen, ahová 
be lehetne ülni vacsorázni.
Az élményelemek miért mennek 7-kor, amikor a fürdő 8-kor nyit?

Gál József ügyvezető igazgató: Meg szeretnék hosszabbítani a szezont.

Bódi  Zoltán: De miért  nem nyújtanak szolgáltatást  minden vendégnek egységesen?  Miért  csak a 
kemping  vendégei  számítanak?  A  fürdőbálra  nagyon  sok  jegyet  feketén  árultak.  Kéri  ennek  a 
kivizsgálását.

Mátrai István képviselő: Két jegyár volt, 900 Ft, illetve 500 Ft a kempinglakóknak.

Bódi Zoltán: A megkülönböztetéseket nem tűri. Minden vendég ugyanolyan, minden vendéget meg 
kell becsülni.

Készült: 2010. augusztus 18. Oldalszám: 8/16



Dr. Hajdu Lajos polgármester: Akkor lenne igaza, ha minden vendégnek az önkormányzat lenne a 
vendéglátója.

Bódi Zoltán: Ha a fürdőben hideg vagy piszkos a víz, akkor a vendég összepakol és tőle is elmegy.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Javasolja, hogy a napirendi pontot vita nélkül zárják le.

Töreki  István: Sok Móricz Zsigmond utcai  lakos reklamál  a Móricz Zsigmond u. 6-12 előtti  fák 
miatt.  Amíg  nem lesz  nagyobb  gond,  addig  kellene  kivágni.  Megtámadhatja  a  házak  alapját.  A 
csatorna csövét is kettévágta már a fagyökér.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A korábbi képviselő-testület is megvizsgálta már, és nem adott 
engedélyt a kivágásra.

Töreki István: Kötelező, hogy a buszmegállónak a főúton legyen a végállomása?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Már gondolkoztak azon, hogy kitegyék a buszmegállót a piachoz. 
Ezzel a piac forgalma is megnövekedhet. Ennek utána kell még pontosabban nézni.

Galaczi  Antalné: A  vihar  okozta  károk  biztosításának  utána  kellene  nézni.  Tönkrement  több 
elektromos gép a büfék üzemeltetőinél. Azt hallotta, hogy a biztosító ezt a kárt megtéríti, ha az E.on 
igazolást ad ki.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A vállalkozók esetében a vállalkozónak kell ezt intézni.

Galaczi Antalné: Bérleményről van szó, nem saját tulajdonú épületről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha a vállalkozónak van igénye ilyen jellegű biztosításkötésre, azt  
neki kell fizetnie.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem érkezett.

4. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ismerteti a két ülés között történt főbb eseményeket.
Lezajlott a testvérvárosi találkozó, melynek keretén belül a Csíkszentkirálytól egy székelykaput kapott  
az önkormányzat ajándékba, amelynek a felállítására került sor.
A  kísérőgáz  műszaki  átadása  megtörtént.  Az  önkormányzat  és  a  Berek-Víz  Kft.  az  észrevételeit  
megtette.
Megérkezett a vonatmenetrend. Az eddigi három helyett nyolc vonatpárt állítottak be. Karcagról indul 
6:24-kor,  8:45-kor,  11:45-kor,  13:05-or,  14:45-kor,  17:45-kor,  20:45-kor  és  22:45-kor.  Két  olyan 
vonatpár  van,  ami  a  Budapestről  érkező  vonattól  indul.  A  későbbiekben esetleg  a  buszt  ki  lehet 
irányítani a berekfürdői vasútállomásra a Budapestről 6:28-kor, és a 10:28-kor induló vonathoz. 

Töreki István: 4:45-kor volt egy vonat, ami a Budapestre induló 5:10-es vonatot elérte. Az megvan 
még?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Nincs. A 6:13-as vonathoz van kisvonat.
A LEADER pályázatot a játszótér és a főtér rendezésére befogadták, döntés még nincs.
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Az  írótábor  megrendezéséhez  a  Bereki  Irodalmi  Társaság  pályázatot  nyújtott  be  a  Nagykun 
Együttműködési Társuláshoz. 200.000 Ft-ot igényeltek.
A komposztálásra szép számú kérdőív érkezett vissza, ami azt jelenti, hogy benyújthatják a pályázatot.  
95 %-os a támogatás, 5 % az önerő.
Volt egy Habitat pályázat a szociális lakások felújítására. Az épületeket megnézték, várják a döntést.
A szennyvízátemelő körüli problémákra nem kíván visszatérni. 
Az NFÜ-höz a fürdőberuházás támogatási szerződésének aláírására, illetve az önerő bemutatására a 
méltányossági kérelem megírásra került, holnap lesz postázva. Újabb 90 napos haladékot próbálnak 
kérni. A Budapest Bank fiókvezetője is elmondta, hogy az önkormányzat nincs abban a helyzetben,  
hogy ekkora beruházást felvállaljon, ezért megpróbálnak időt nyerni, javítani a pénzügyi helyzeten, és 
akkor talán nagyobb lehetőség lesz a megvalósításra. Meggyőződése, hogy ez a pályázat pénzügyileg  
egyáltalán nem volt előkészítve. Nincs arra utaló adat, hogy a saját erőt honnan fogják összeszedni.  
Egyedül a tavaly áprilisi  testületi  ülés anyaga van, amelyben szintén a Budapest Bank képviselője 
elmondta, hogy ez a cégcsoport ezt a beruházást nem bírja el. Úgy nem lehet belevágni egy ekkora 
beruházásba, hogy nem tudják, hogy miből fogják megvalósítani.

Galaczi Antalné: Megkérdezi, hogy a dinnyésnek ki adott engedélyt?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A kemping bejáratához kapott engedélyt.

Galaczi Antalné: Berekfürdő piacfelvevő képessége véges. Minden árust kötelezzenek ugyanarra. Ne 
csak akkor jöjjön, amikor sokan vannak, jöjjön ide minden nap, fizesse ki a bérleti díjat stb.
A fürdőben lévő árus forgalma teljesen lecsökkent, nem tudja kifizetni a bérleti díjat.

Perge József alpolgármester: Amikor tudomást szerzett erről, akkor felkereste a dinnyeárust. Ő azt 
mondta,  hogy  van  egy  beadványa,  és  a  polgármester  úrtól  van  szóbeli  engedélye.  Kérte,  hogy 
hamarosan szerezze be az engedélyt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A kemping bejárója elé adott engedélyt.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: A  Berek  téren  a  közterület-foglalás  tilos.  A piacon  bármikor 
árulhat.

Galaczi Antalné: A Matula bár meddig fog állni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Még nem zárult le az ügy.

Galaczi Antalné: El fogja vinni a felső büfésor forgalmát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Eddig is volt ott kiszolgáló egység.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem érkezett.

5. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az előterjesztés kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.) Az 5. ponttal kapcsolatosan a zárt ülésen lesz egy kiegészítése.
Várja a kérdéseket, észrevételeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Kérdés, észrevétel nem érkezett. Szavazásra bocsátja a beszámoló 
elfogadását.
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Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 6 igen, 1 tartózkodó szavazattal, ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

230/2010.(VIII.18.) sz. Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadta.

Erről értesülnek:
1. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont: Előterjesztés a 2010/2011. tanév beiskolázási támogatására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv  
mellékletét  képezi.)  Megkérdezi  az  iskola  igazgatóját,  hogy  támogatja-e  valamelyik  határozati 
javaslatot.

Székely László igazgató: Ő csak a tankönyvtámogatáshoz kíván hozzászólni. A tavalyi év folyamán 
ingyen tankönyvellátás volt. Tavalyhoz képest mintegy 100.000 Ft-tal kevesebb lesz a tankönyvek ára.

Oláh Sándor képviselő: A legjobb könyveket kapják?

Székely László igazgató: Igen.

Oláh  Sándor  képviselő: Azt  szeretné,  hogyha  a  madarasi  gyerekeket  a  madarasi  önkormányzat 
támogassa. Járjanak a madarasi gyerekek Kunmadarasra.

Székely László igazgató: Ha a kunmadarasi gyerekek nem lennének, akkor minimálisra csökkenne a 
tanulók létszáma, és 10 fős osztályokat nem lehet fenntartani.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Azért nem támogatja a kunmadarasi gyerekeket Kunmadaras, mert 
az oktatási normatívát Berekfürdő kapja meg utánuk.
A tankönyveket hány tankönyvkiadótól rendelik meg?

Székely  László  igazgató: 6  kiadótól.  Minden  évben  vásárolnak  tartós  könyveket,  olyanokat, 
amelyeket akár 4 évig is használnak. Pl. az etika könyv. Az olyan könyvek, amelyeket hetente 2-3-
szor használnak, azok elhasználódnak.

Czinege Béla képviselő: Van olyan berekfürdői általános iskolás, aki nem Berekfürdőre jár iskolába?

Székely László igazgató: Igen, egy pár fő van.

Perge József alpolgármester: 2,2 millió Ft lesz kb. a beiskolázási támogatás, ha minden marad a 
tavalyi szinten. Ehhez 1,1 millió Ft-ot kell hozzátenni a tartalékból.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Tavalyi  szinten javasol beiskolázási  támogatást  nyújtani,  az első 
variációt javasolja elfogadni az általános iskolások tekintetében.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

231/2010.(VIII.18.) Önkorm. határozat
a beiskolázási támogatásról, annak összegéről, az igénylés módjáról és a támogatásra jogosultak 
köréről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a tanévkezdés okozta nehézségek 
enyhítése érdekében beiskolázási támogatást nyújt azoknak a szülőknek, örökbefogadó 
és nevelőszülőknek, akiknek gyermeke(i) a községben lakóhellyel rendelkezik(nek), vagy 
életvitelszerűen  itt  tartózkodik(nak)  és  óvodai  ellátásban,  nappali  tagozaton  alap-  és 
középfokú oktatásban részesül(nek).

Beiskolázási támogatásra jogosult továbbá az a szülő, örökbefogadó szülő, és nevelőszülő 
is, akinek gyermeke(i) nem berekfürdői állandó lakos(ok), de a községben részesül(nek)  
általános iskolai oktatásban, óvodai nevelésben.

1) A beiskolázási támogatás összegei:

Óvodai ellátás esetén 1.000 Ft/fő
Berekfürdőn  általános  iskolai  oktatásban  részesülők 
esetén

A  képviselő-testület  a  tankönyvet 
ingyenesen biztosítja.

Nem Berekfürdőn tanuló általános iskolások esetén A képviselő-testület a beiskolázást 
nem támogatja.

Speciális iskolába járó általános iskolások esetén Az állami támogatással csökkentett 
tankönyvár 100%-a.

Gimnáziumban, szakiskolában, szakközépiskolában 
tanulók esetében

6.500 Ft/fő

Főiskolán,  egyetemen  nappali  tagozaton  tanulmányokat 
folytatók esetén

A képviselő-testület támogatást 
nem tud biztosítani. A főiskolások, 
egyetemisták Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjat kapnak, illetve aki 
még nem részesül ebben a 
támogatási formában, az a 
pályázatát október hónapban 
nyújthatja be az 
Önkormányzathoz.

2) A beiskolázási támogatás igénylésének módja: 

-  A  községben  óvodai  ellátásban,  iskolai  oktatásban  részesülő  gyermekek  után  a 
támogatás igénylése az intézményvezető feladata, mely igénylés pontos névsor leadásával 
történik.

-  Speciális  iskolába  járók  esetében  a  támogatást  egy  hónapnál  nem  régebbi 
iskolalátogatási  igazolással,  valamint  a  szülő  által  kifizetett  tankönyv  számlájának 
bemutatásával igényelhető, a Polgármesteri Hivatalban.

-  Gimnáziumban,  szakiskolában,  szakközépiskolában  tanulók  esetén  a  támogatást  a 
szülő/törvényes  képviselő  egy  hónapnál  nem  régebbi  iskolalátogatási  igazolással 
igényelheti a Polgármesteri Hivatalban. 

A támogatás 2010. október 31-ig igényelhető.
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  3) A beiskolázási támogatás kifizetése:

-  A községben óvodai nevelésben részesülő gyermekek után az intézményen keresztül  
történik.

-  A  községben  általános  iskolában  tanulók  esetében  a  támogatás  levonásra  kerül  a 
tankönyv árából.

-  Egyéb esetekben  a  Polgármesteri  Hivatal  pénztárán  keresztül  történik a támogatás 
kifizetése.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  beiskolázási  támogatást  az 
Önkormányzat 2010. évi költségvetése terhére, valamint tartalék kerete terhére vállalja.

Határidő: 2010. október 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

A képviselő-testület felhívja a Veress Zoltán Általános Iskola vezetőjének figyelmét, hogy 
próbáljon meg olyan áru tankönyveket rendelni, hogy az „ingyenes” tankönyvellátásra 
jogosult tanulók esetén ne legyen több az állami támogatás összegénél, vagy próbáljon 
meg más megoldást találni a költségek csökkentésére (kölcsönözhető tankönyvek).

Erről értesülnek:
1) A Szülők közhírellés útján
2) Székely László igazgató,  Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Berekfürdő,  IV. 
Béla király út 1.
3) Kürti Judit óvodavezető, Óvoda, Berekfürdő, Fürdő u. 7.
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Dr. Hajdu Lajos polgármester
6) Polgármesteri Hivatal

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjrendszerhez 
való csatlakozásról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv  
mellékletét  képezi.)  Az  önkormányzat  minden  évben  csatlakozik  a  Bursa  Hungarica 
Ösztöndíjpályázathoz,  ezáltal  támogatva  a  felsőfokú  oktatási  intézményben  tanulókat.  Várja  a 
kérdéseket, észrevételeket.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Most a pályázathoz való csatlakozásról kell dönteni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Javasolja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

232/2010.(VIII.18.) Önkorm. határozat
csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz.
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Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  csatlakozni  kíván  a  hátrányos 
helyzetű  felsőoktatási  hallgatók,  illetőleg  felsőoktatási  tanulmányokat  kezdő  fiatalok 
támogatására  létrehozott  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Ösztöndíjpályázat  2011.  évi 
fordulójához.

A  képviselő-testület  felhatalmazza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert  a  csatlakozó 
nyilatkozat  aláírásával,  illetve  megbízza  Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyzőt  a  pályázat 
lebonyolításával.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2010. szeptember 30.

Erről értesülnek:
1. Oktatási és Kulturális Minisztérium Támogatáskezelő Igazgatósága Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 1244 Budapest, Pf.: 920.
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi pont: Előterjesztés „iskolatej” programhoz való csatlakozásról a 2010/2011. 
tanévben.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.) Átadja a szót az előterjesztés kiegészítésére Székely László iskolaigazgatónak.

Székely László igazgató: Tavaly sikerült egy olcsóbb szállítót keresni az iskolatejre. 

Czinege Béla képviselő: Mennyibe kerül egy liter tej így?

Székely László igazgató: Nem tudja megmondani. Az óvodában is van iskolatej.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ki az, aki egyetért az iskolatej akcióprogram támogatásával?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

233/2010.(VIII.18.) Önkorm. határozat
az Iskolatej akcióprogram támogatásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a 
fenntartásában lévő  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda  (Berekfürdő,  IV.  Béla 
király út 1.) az intézményébe járó gyerekek részére a 2010/2011-es tanévben ingyenes 
iskolatejet biztosítson.

A képviselő-testület  az  iskolatej  költségét  az  Önkormányzat  2010.  évi  és  a  2011.  évi 
költségvetése terhére vállalja.

Erről értesülnek:
1. Székely László igazgató, Veress Zoltán Általános Iskola és óvoda Berekfürdő, IV. Béla 
király út 1.
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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4. Polgármesteri Hivatal

9. Napirendi pont: Beszámoló a helyi adók beszedésnek ellenőrzéséről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az ellenőrzési jelentés kiküldésre került. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az ellenőrzésre az ügyintéző munkájának elősegítése érdekében 
került  sor.  Kérelem nyomtatványokat  kell  alkalmazni,  ami  folyamatosan  bevezetésre  fog  kerülni.  
Várja a kérdéseket.

Perge  József  alpolgármester: Látja  azt  a  gondolatot  is,  ami  évek  óta  visszatér,  a  sávos 
idegenforgalmi adó megszüntetésére, amit az ügyintéző folyamatosan kér.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Erre van egy állásfoglalás is.

Perge József alpolgármester: Örül annak, hogy egyre kevesebb a kintlévőség, de azért nem szabad 
hátradőlni,  mert  összességében azért  több millió  Ft  a  kintlévőség.  Amit  ma  Bódi  úr  mondott,  az  
visszaköszönt az ellenőrzésben. Ez a szállásadók ellenőrzése. A jövőben sokkal nagyobb gondot kell  
fordítani az ellenőrzésre.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Egyetért vele, de ahogy működött, az sem volt jó, mert nem az 
adófelderítést végezték elsősorban. Nagyon sokan áttértek az ingyenes szállásadásra, ami azt jelenti,  
hogy a szállásért nem kérnek pénzt, de az idegenforgalmi adót beszedik és befizetik.
1 millió Ft-tal kevesebb a befolyt idegenforgalmi adó.

Oláh Sándor képviselő: Miért nem az APEH ellenőriz?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az önkormányzat érdeke, mivel az adóbevétel az önkormányzaté.

Perge József alpolgármester: Ugyanannyi vendégéjszaka van a kempingben, ezért 15-20 %-kal több 
adóbevételnek kellene lenni, mivel a 70 év felettiek is adókötelesek.

Oláh Sándor képviselő: A telekadó, kommunális adó nyomon követése elég nehézkes. Nincs egy 
nyilvántartás?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Számítógépen tartanak nyilván mindent. Ezzel nincs probléma.

Czinege Béla képviselő: A telekadónál le van írva, hogy nem érik el a célt az adó emelésével, mert  
csak a hátralékosok száma fog növekedni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Így igaz. Ha három éven belül nem tudják a telket beépíteni, akkor 
utána telekadót kell fizetni, ami 140.000 Ft évente, egy 700 m2-es telek után.

Czinege Béla képviselő: Nyomatékosan fel kell hívni a telket vásárlók figyelmét az adóra.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem érkezett.
Ki az, aki elfogadja a beszámolót?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  beszámolót  7  igen,  ellen  és  tartózkodó szavazat  nélkül,  
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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234/2010.(VIII.18.) Önkorm. határozat
a helyi adók beszedésének ellenőrzéséről szóló beszámolóról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  adók  beszedésnek 
ellenőrzéséről szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Pápai Andrea belső ellenőr
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdése alapján zárt ülést rendel el. (A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.)

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /:  Potornainé Szűcs Katalin :/
    polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Harsányi Gábor :/                                   /: Dr. Kenyeres Imre :/
    képviselő                                     képviselő
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